
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének, a Városháza 

nagytermében tartott, 2007. április 17-i üléséről 
  

Jelen vannak: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester  
 12 települési képviselő: 
 Antal Ferenc, Daróczi Tiborné, Dr. Havasi Zoltán, Dr. Kerényi 

Csaba, Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna, Makovinyi Sándor, Pintér 
Sándor 1420 órától), Smelkó István, Sümegi Tamás, Szenográdi 
Ferenc, Takács Béla Vizi Zoltán (1645 óráig) 

 Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 Pifka Vince mb.aljegyző 
 Kissé Szita Mária pénzügyi és intézményirányítási osztályvezető 
 Horváth Róbert építési műszaki és vagyonkezelő osztályvezető 
 Bárányné Márton Melinda műszaki főelőadó 
 Klagyivik Mária jegyzőkönyvvezető 
 Meghívottak és vendégek a mellékelt jelenléti ív szerint 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, és az 
ülést 1400 órakor megnyitja. Javaslatot tesz az ülés napirendjére a meghívó szerint, és 
kérdezi, hogy egyebek napirend felvételére van-e valakinek javaslata.  
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangú szavazással elfogadta. 
 
NAPIREND: 
 
1. Beszámoló Szécsény Város Önkormányzata 2006. évi költségvetésének 

teljesítéséről 
2. ÖNHIKI pályázat benyújtása 
3. Előterjesztés a közoktatási intézményirányítási programok kiegészítésére, a 

pedagógusok teljesítményértékelési szabályzatának jóváhagyása 
4. Beszámoló a Gyermekjóléti és Családsegítő Szolgálat 2006. évi munkájáról, és a 

jegyző valamint a Gyámhivatal gyámhatósági munkájáról 
5. Előterjesztés a helyi közművelődési tevékenység támogatásáról szóló rendelet 

módosítására 
6. Egyebek 

a./ Földhaszonbérleti díjak megállapítása 
b./ Könyvtári felzárkóztató pályázat benyújtása 
c./ Szécsény Műemlékeiért és Idegenforgalmáért Alapítvány kérelme 
d./ Szécsényi Városi Sportegyesület támogatási kérelme 
e./ Bangó Gézáné ingatlanvásárlási kérelme 
f./ Előterjesztés a sürgősségi orvosi ügyelet ellátásával kapcsolatban 
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g./ Tájékoztató a kistérségi járóbeteg szakellátó központ kialakításáról  
h./ Javaslat közmunkaprogramban való részvételre 
i./  Javaslat a Rákóczi-szobor kivilágítására 
j./  Képviselői bejelentések, tájékoztatók 
 

 
 
- Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 
-  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
„Tisztelt Képviselő-testület! 
A legutóbbi rendes ülésünket 2007. március 27-én tartottunk. 
A legutóbbi ülés óta az alábbi fontosabb események történtek: 
- Március 29-én Gyermekjóléti és Családsegítő Szolgálat éves szakmai 

tanácskozására került sor, a kistérség szakemberei részvételével. A tanácskozás 
keretében a gyermekvédelem időszerű kérdései címmel előadás tartott dr. Herczog 
Mária és munkatársai. A tanácskozás jól sikerült, és rendkívül érdekes volt, ezen a 
tanácskozáson képviseltette magát a szakmai résztvevőkön kívül a Nógrád Megyei 
Gyámhivatal vezetője, és a városi Rendőrkapitányság vezetője is. A tanácskozást 
én nyitottam meg. 

- Március 30-án az Ipoly hidak ügyében a soron következő megbeszélést tartottuk, 
amelyen elfogadtuk a két ország miniszterelnökéhez írt levelet, a tanácskozásunkon 
képviseltette magán Magyarország szlovákiai nagykövetének helyettese. 

- Április 12-én  a Vízmű Kft taggyűlése volt, ahol meghatároztuk a 2007. évi üzleti 
tervet, és elfogadtuk a 2006. évi működésről szóló beszámolót.  

- Ezen a napon a Magyar Nyelv hete rendezvénysorozat keretében a TIT által 
szervezett szécsényi ünnepségre került sor, a rendezvényt én nyitottam meg.  

- Április 12-én du. került sor a többcélú kistérségi társulás ülésére, ahol is 
meghallgattuk a társulás pénzügyi bizottsága előterjesztését az orvosi ügyelet 
működésével összefüggésben. Erről bővebben az egyebek napirendi pont keretében 
tájékoztatom Önöket. 

- A mai napon a déli órákban a Szociális Minisztérium szakállamtitkáránál 
megbeszélésen vettem részt, a melyről szóban tájékoztatom a képviselőket.  

 
A legutóbbi ülésen hozott valamennyi határozatot végrehajtottuk, illetve végrehajtása 
folyamatban van. Nincs olyan határozata az önkormányzatnak, amelynek 
végrehajtására nem történt volna intézkedés. 
Kérem a fenti tájékoztatás elfogadását” 
 
A képviselő-testület a határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót, valamint a két 
ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót tudomásul vette. 
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1. Beszámoló Szécsény Város Önkormányzata 2006. évi költségvetésének 
teljesítéséről 

     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A beszámolót megvizsgálta az önkormányzat könyvvizsgálója is. Kéri Bata János urat, 
ismertesse szakvéleményét az előterjesztéssel kapcsolatban.  

Bata János bejegyzett könyvvizsgáló 
A beszámolót megvizsgálva megállapította, hogy az a hatályos jogszabályoknak 
megfelelően került összeállításra, és megfelelő információt ad a gazdálkodásról. Az 
önkormányzat a 2006. évi költségvetését jelentős forráshiánnyal fogadta el, ezért 
pályázott az ÖNHIKI-re, és a Belügyminisztérium egyéb támogatási keretére – 
sikeresen, mivel 130.130 E Ft támogatást nyert az önkormányzat –, valamint a 
hiteltörlesztések átütemezése is szükségessé vált. Ahhoz képest, hogy hogyan indult az 
év, azt mondhatja, hogy sikeres évet zárt az önkormányzat. Ezt természetesen ahhoz 
kell mérlegelni, hogy milyen keret és lehetőség állt az önkormányzat rendelkezésére az 
elmúlt évben.  
A 2006. évi költségvetési beszámolóról készített könyvvizsgálói véleményét és az 
önkormányzat 2006. évi egyszerűsített éves beszámolójának könyvvizsgálatáról 
készített független jelentését írásba foglalta. (Könyvvizsgálói vélemény a 
jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Ennek alapján javasolja a képviselő-testületnek az előterjesztett beszámoló 
elfogadását. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság állásfoglalását, javaslatát. 

Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A könyvvizsgáló úr úgy fogalmazott, hogy „sikeres” évet zárt az önkormányzat és 
rögtön hozzá is tette, hogy mihez képest. Ha onnan nézzük, hogy 2006. év elején közel 
180 millió forintos forráshiánnyal fogadta el a testület a költségvetést, és a teljesítés az 
kb. 40 millió forint körüli összeggel zárt, akkor valóban mondhatjuk, hogy sikeres évet 
zártunk. A Pénzügyi Bizottság ülésén is ezek a vélemények hangzottak el. Mindezek 
mellett a PB is jónak minősítette a 2006. évi költségvetés teljesítését, és 4 egyhangú 
igen szavazattal a beszámoló elfogadását javasolja a képviselő-testületnek. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A könyvvizsgáló úr és a Pénzügyi Bizottság javaslata szerint szavazásra bocsátja az 
önkormányzat 2006. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló rendelet-tervezet 
elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 9 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nélkül, Pintér Sándor képviselő szavazás közben érkezett meg, ezért nem 
szavazott) az alábbi rendeletet alkotta: 
 
Szavazás közben megérkezett az ülésterembe Pintér Sándor képviselő. A képviselő-
testület létszáma: 13 fő.  
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
15/2007.(IV.18.) rendelete 

az önkormányzat 2006. évi költségvetésének 
végrehajtásáról 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az 
Államháztartásról szóló, többször módosított 1992. évi XXXVIII. 
törvény, valamint az annak végrehajtására kiadott Kormányrendelet 
alapján Szécsény Város Önkormányzat 2006. évi költségvetés 
végrehajtásáról az alábbi rendeletet alkotja: 
 

1. § 
(1) Szécsény Város Önkormányzat 2006. évi költségvetési 

gazdálkodásáról szóló beszámolót 1.956.073 E Ft bevétellel 
elfogadja. 

 
(2) Az (1) bekezdésben foglalt bevételi főösszeg szakfeladatonkénti 

részletezését a 3. számú, bevétel nemenkénti részletezését a 2. 
számú melléklet szemlélteti. 

 
2. § 

(1) A képviselő-testület az önkormányzat 2006. évi gazdálkodásáról 
szóló beszámolót 1.918.323 E Ft kiadással, 49.922 E Ft pénz-
készlettel elfogadja. 

(2) Az (1) bekezdésben foglalt kiadási főösszeg szakfeladatonkénti 
részletezését a 3. számú melléklet tartalmazza. 

 
3. § 

Az 1-2. § szerinti összegek 804.733 E Ft fejlesztési forrást és 732.543   
E Ft fejlesztési kiadást tartalmaznak, melyet a 4. számú melléklet 
részletez. 
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4. § 
Az Önkormányzat 2006. december 31-én szabad pénzmaradvánnyal 
nem rendelkezett.  
A feladattal terhelt pénzmaradvány összege: 38.815 E Ft. 
 

5. § 
Az Önkormányzat 2006. évi egyszerűsített beszámolóját az 
államháztartás szervezeti beszámolási és könyvvezetési 
kötelezettségének sajátosságairól szóló 249/2000.(XII.24.) 
Kormányrendelet 45/B. § (8) bekezdésének, valamint a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. LXV. törvény 92/A. § (1) 
bekezdésének megfelelően kell közzétenni.  
 

6. § 
A Képviselő-testület az Önkormányzat 2006. évi beszámolójának 
mellékleteként jóváhagyja: 
 

  1. számú melléklet:  Szécsény Város Önkormányzata  
Pénzalapok összevont mérlege 
2006. évi előirányzat, I-XII. havi teljesítés 

  2. számú melléklet: Szécsény Város Önkormányzata  
Bevételek 
2006. évi bevételi előirányzat, I-XII. havi 
teljesítése 

  3. számú melléklet: Szécsény Város Önkormányzata 
Szakfeladatok pénzforgalma, 
2006. évi előirányzat, I-XII. havi teljesítés 

 3/a számú melléklet: Szécsény Város Önkormányzata  
Létszámadatok 2006.december 31. 

 3/b számú melléklet: Szécsény Város Önkormányzata 
Részben önálló költségvetési szervek 
támogatása 
2006. évi előirányzat, I-XII. havi teljesítés  

  4. számú melléklet: Szécsény Város Önkormányzata 
Fejlesztési mérleg 
2006. évi előirányzat, I-XII. havi teljesítés 

  5. számú melléklet: Szécsény Város Önkormányzata 
Igazgatási tevékenység kiadásai 
2006. évi előirányzat, I-XII. havi teljesítés  

  6. számú melléklet: Szécsény Város Önkormányzata 
Szociális keret felhasználása 
2006. évi előirányzat, I-XII. havi teljesítés 

  7. számú melléklet: Cigány Kisebbségi  Önkormányzat 
Költségvetési mérlege 
2006. évi előirányzat, I-XII. havi teljesítés 
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  8. számú melléklet: Szécsény Város Önkormányzata 
Hitelállomány 2006. december 31. 

  9. számú melléklet: Szécsény Város Önkormányzatának 
Kötelezettségvállalásai 2006. december 31-én 

10. számú melléklet: Szécsény Város Önkormányzatának 
kintlévőségei 2006. december 31-én 

11. számú melléklet: Szécsény Város Önkormányzatának 
2006. évi pénzmaradvány felosztása 

12. számú melléklet: Szécsény Város Önkormányzata 
Önkormányzati vagyon 2006. december 31-én 

13. számú melléklet: Szécsény Város Önkormányzata 
2006. évi közvetett támogatások 

14. számú melléklet: II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és 
Bölcsőde 
Tájékoztató a 2006. évi feladatellátásról 

14./a számú melléklet: II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és 
Bölcsőde 
2006.évi beszámoló 

 
A beszámoló részét képezi Szécsény város 2006. december 31-i 
Vagyonleltára, 2006. évi egyszerűsített mérlege, egyszerűsített 
pénzforgalmi jelentése, egyszerűsített pénzmaradvány kimutatása. 
 

7. § 
E rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 
 
Szécsény, 2007. április 17. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet s.k. 

polgármester 
 
 
 
2.  ÖNHIKI pályázat benyújtása 
    (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
    Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselőket, hogy az előterjesztett határozati javaslatnak megfelelően 
támogassák a önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő helyi 
önkormányzatok  2007. évi támogatására vonatkozó igény benyújtását. 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság állásfoglalását, javaslatát. 
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Vizi Zoltán képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
A Pénzügyi Bizottság egyhangú, 4 igen szavazattal javasolja a képviselő-testületnek az 
ÖNHIKI pályázat benyújtását. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Szenográdi Ferenc képviselő 
Az előző napirend tárgyalásánál hangzott el, hogy milyen fontos jelentősége volt az 
elmúlt évben a sikeres pályázatoknak, Nagy szükségünk van idén is a támogatásra, 
ezért szintén javasolja a pályázat benyújtását. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az elhangzott javaslatokat is figyelembe véve 
szavazásra bocsátja az ÖNHIKI pályázat benyújtására vonatkozó határozati javaslat 
elfogadását. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 13 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

71/2007.(IV.17.) számú határozata 
 

az önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő helyi 
önkormányzatok 2007. évi támogatására vonatkozó igény benyújtásáról 

 
A) Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyar 

Köztársaság 2007. évi költségvetéséről szóló 2006. évi CXXVII. 
Törvény 17. § (1) bekezdése és 6. számú mellékletének 1. pontja 
(továbbiakban: 6. számú melléklet) alapján támogatási igényt 
nyújt be az önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő 
helyi önkormányzatok támogatására. 

  
B) Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő helyi 
önkormányzatok támogatásának igényléséhez a fenti törvény 
alapján a következő nyilatkozatot teszi: 
 

I. a) Az önkormányzat lakosságszáma 2006. január 1-jén 1000 fő, 
vagy a feletti. 

 
II. a) Az önkormányzat a polgármesteri hivatalon túl 

intézményeket tart fenn. 
   
III.  Az önkormányzat  
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 1. A 2006/2007. nevelési-, illetve tanévben 
 1.1. részt vesz a többcélú kistérségi társulás közoktatási 

feladatellátásában, és 
  az általa fenntartott nevelési, oktatási intézmények 

intézményenkénti, évfolyam-csoportonkénti kapacitás-
kihasználtsága – az óvodában az 1-3. nevelési években, az 
általános iskolában az 1-4. évfolyamon, és az 5-8. 
évfolyamon együttesen – a közoktatásról szóló 1993. évi 
LXXIX. törvény 3. számú melléklete I. Létszámhatárok cím 
alatti csoport, illetve osztály átlaglétszámának 

  b) ha a település 3000 fő feletti lakosságszámú – legalább a 
70%-át 

  ba) eléri. 
   
 2. a 2007/2008. nevelési-, illetve tanévben 
 2.1. részt vesz a többcélú kistérségi társulás közoktatási 

feladatellátásában, és a többcélú kistérségi társulások 
támogatása jogcím igénybevételéhez vállalt – 
költségvetési törvény 8. melléklet IV. pont Kiegészítő 
szabályok 2.1.-2.2. pontjában meghatározott – kapacitás- 
kihasználtsági feltételeknek 

  a) megfelel 
   
IV.  Az önkormányzat iparűzési helyi adó bevezetéséről döntött, 

és költségvetésében ilyen bevételt tervez és a gazdálkodása 
során realizál. 

   
V.  Az önkormányzat a 2006. évi zárszámadására vonatkozóan 

az Ötv. 92/A. §-a alapján könyvvizsgálatra kötelezett. 
 

Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

 
3.  Előterjesztés a közoktatási intézményirányítási programok kiegészítésére, a 

pedagógusok teljesítményértékelési szabályzatának jóváhagyása 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
      Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport 
Bizottság, kéri elnök urat, ismertesse a bizottság állásfoglalását, javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 
A bizottság jelenlévő 4 tagja az előterjesztést elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek. 



 9 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
2004. nyarán, az oktatási törvény alapján, fogadta el a képviselő-testület az 
intézmények minőségirányítási programját, a célokat, melyeket teljesíteni kell.  Az 
intézményvezetők a programban meghatározott feladatok végrehajtásáról beszámoltak 
a testületnek.  
Az oktatási törvény módosítása 2007. szeptember 1-től kötelezővé tette a pedagógusok 
és a közoktatási intézményben vezetői feladatot ellátó teljesítményértékelését, ezért ki 
kell dolgozni ennek szempontjait és az értékelés rendjét, és ezzel az 
intézményirányításra vonatkozó programot ki kell egészíteni. Ez a 
teljesítményértékelési rendszer nagyon sok plusz adminisztrációs feladatot ró az 
intézményekben dolgozókra, de hű képet adhat a pedagógusok éves munkájáról. Az 
intézményvezetőket a polgármester fogja értékelni a meghatározott szempontok 
alapján.  
A teljesítményértékelés szempontjait, az értékelés rendjét, valamint a teljes körű 
intézményi önértékelés eljárásrendjét a képviselő-testületnek kell jóváhagyni. Kéri, 
továbbá, hogy az önkormányzat minőségirányítási programjának kiegészítését az 
előterjesztés szerint hagyja jóvá a képviselő-testület. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
A minőségirányítási rendszer egy remek dolog, az élet minden területén alkalmazzák. 
Kérdése, hogy ennek az új rendszernek és a teljesítményértékelés bevezetésének 
milyen kézzelfogható, és egyértelműen behatárolható előnyei származtak? Ez az új 
rendszer elősegíti-e egy magasabb színvonalú oktatás kialakulását? 

Gyarmati Attila igazgató, Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola 
A minőségirányítási rendszer 2004-től működik, de nem az egyénnek, hanem az 
intézménynek. A pedagógusok teljesítményértékelése csak idén szeptembertől kerül 
bevezetésre. Úgy véli, a szülői, illetve a tanulói – diák önkormányzati szondázásoknak 
van haszna. Az, hogy a pedagógusértékelésnek hogyan lesz meg a törvényi háttere, 
ebben személy szerint még bizonytalan. Az biztos, hogy nem lesz könnyű feladat az 
intézmények számára.  

Szenográdi Ferenc képviselő 
A jegyző asszony az előterjesztésében részletesen kifejtette a teljesítményértékelés 
fontosságát, ez a dokumentum egyfajta irányvonalat ad. Egy dologra szintén szeretné 
felhívni a figyelmet, hogy az iskola vezetésére óriási plusz munkát és felelősséget ró, 
nagyon nagy adminisztrációval jár együtt.  

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
A képviselő-testületnek arról is dönteni kell, hogy az intézményvezetők 
teljesítményértékelését a polgármesterre átruházza-e.  
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Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Azt javasolja, hogy az első alkalommal a képviselő-testület vállalja magára az 
intézményvezetők értékelését, mivel most bevezetésre kerülő rendszerről van szó, és a 
képviselők több szemszögből nézhetik ezt a kérdést. Majd az első alkalom után 
dönthet arról a testület, hogy átadja-e ezt a feladatot a polgármesternek.  

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 
Az intézményvezető minden évben benyújtja beszámolóját az intézmény előző évi 
munkájáról. Javasolja, hogy ennek keretében kerüljön sor az intézményvezető 
értékelésére is.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Úgy véli nincs annak akadálya, hogy az intézményvezetők teljesítményértékelése a 
képviselő-testület hatáskörében maradjon. E szerint és az oktatási bizottság javaslata 
szerint bocsátja szavazásra az önkormányzat minőségirányítási programjának 
elfogadására vonatkozó határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 13 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
72/2007.(IV.17.) számú határozata 

 
1. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta 
és elfogadja Szécsény Város Önkormányzat Minőségirányítási 
Programjának kiegészítését, s az abban foglaltakkal egyetértve, a 
dokumentumot az 1. sz. melléklet szerint jóváhagyja. 
 
2. Az oktatási-nevelési intézmények vezetőinek teljesítmény-
értékelését első alkalommal a képviselő-testület látja el.  
 
Határidő: azonnal, illetve folyamatos 
Felelős: Polgármester 

 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az oktatási bizottság javaslatát is figyelembe véve, szavazásra bocsátja az általános 
iskola minőségirányítási programjának kiegészítésére és a pedagógusok 
teljesítményértékelésének szabályzatára vonatkozó előterjesztés elfogadását. 
 
 
Fentiek után a képviselő-testület 13 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
73/2007.(IV.17.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta és 
jóváhagyja a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola Óvoda és Bölcsőde 
intézményi minőségirányítási programjának kiegészítését és a 
pedagógusok teljesítményértékelésének szabályzatát. 
 
Határidő: azonnal, illetve folyamatos 
Felelős: Polgármester 

Intézményvezető 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az oktatási bizottság javaslatát is figyelembe véve, szavazásra bocsátja gimnázium 
minőségirányítási programjának kiegészítésére és a pedagógusok 
teljesítményértékelésének szabályzatára vonatkozó előterjesztés elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 13 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
74/2007.(IV.17.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta és 
jóváhagyja a Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskola 
intézményi minőségirányítási programjának kiegészítését és a 
pedagógusok teljesítményértékelésének szabályzatát. 
 
Határidő: azonnal, illetve folyamatos 
Felelős: Polgármester 

Intézményvezető 
 
 
A napirend megtárgyalása után távozott az ülésről Vizi Zoltán képviselő. A 
képviselő-testület létszáma: 12 fő. 
 
4.  Beszámoló a Gyermekjóléti és Családsegítő Szolgálat 2006. évi munkájáról, és 

a jegyző valamint a Gyámhivatal gyámhatósági munkájáról 
      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
      Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
                            Kovács Attiláné intézményvezető 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
A hatályos jogszabályok értelmében minden évben beszámoló készül a képviselő-
testület felé a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról. Nagyon fontos, 
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nehéz és nem látványos feladatokról van szó. Nagyon fontos a családok életvitelének 
segítése éppúgy, mint egy veszélyeztetés megszüntetése. Az előterjesztés részletes 
képet ad az elmúlt évi munkáról, és arról, hogy nagyon sok ügyben kellett eljárni, 
döntést hozni. Sokszor volt a felügyeleti szervek részéről ellenőrzés, és nem találtak 
hibát, soha nem kellett felelősségre vonást kezdeményezni az ügyintéző ellen.  
Megköszöni minden, e területen dolgozó ügyintéző munkáját. Reméli, hogy a 
továbbiakban is ilyen törvényesen és lelkiismeretesen látják el feladatukat. 
Kéri a képviselő-testületet a beszámoló megtárgyalására, és elfogadására. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Csatlakozik a jegyzőasszonyhoz, hogy köszönet illeti meg az ügyintézőket feladatuk 
lelkiismeretes ellátásáért. 
Néhány kérdést szeretne feltenni: A szociális földprogramban milyen arányú a roma 
lakosság részvétele? Hogyan és milyen formában történt meg a lakosság tájékoztatása 
a szolgálat működéséről, munkájáról?   
A 6. oldal közepén olvasta a következő mondatot: „.. azonban sokszor úgy érezzük, 
hogy ebben a helyzetben a problémákat megoldani nem tudjuk, inkább a gyermek 
veszélyeztetettségének fenntartásához járulunk hozzá.” Hogyan kell ezt érteni? Inkább 
hagyjuk a gyermeket olyan helyzetben, ami neki rossz?! Miért kell így kell dönteni, az 
állami gondoskodás rendszere nem megfelelő?  
A gyermekjóléti szolgálatnál kezelt problémák számánál igencsak nagy számot lát: 
4187. Ha ehhez még hozzávesszük a családsegítőknél kezelt problémák számát, ami 
2290, akkor mindösszesen ennyi a kezelt probléma? A 7 településen összesen 13 ezer 
ember él, így elgondolkodtató ez a szám.  
A működő jelzőrendszer - az anyag szerint - mindebből 136 problémát jelzett. 
Felmerül a kérdés, hogy akkor menyire hatékony ez a jelzőrendszer? Hogyan lehetne 
növelni a hatékonyságát, milyen irányba lehetne elindulni ez ügyben? 
Kérdése még, hogyan kell érteni a következő mondatat, mely az összegzésben 
szerepel: „A deprivált családok szegénységi csapdás túlélési erőfeszítéseinek 
támogatása elsősorban a nagyobb településeken biztosított.” 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A gyermekszegénység elleni program (GYEP) keretében már indult be és működik 
gyermekház. Kérdése, hogyan látják a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat 
dolgozói, szükség lenne-e Szécsényben is ilyen ház beindítására. 

Czímer Vera családgondozó 

Válaszol a feltett kérdésekre.  
A szociális földprogrammal kapcsolatban az a tapasztalat, hogy szükség van rá. A 
legtöbb támogatott önként keresi meg a hivatalt és kéri, hogy részt vehessen a 
programban. Semmilyen nyilvántartás nem készül arról, hogy közül mennyi a roma 
származású, személy szerint 20 %-ra becsüli ezt a számot. 
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A tájékoztatással kapcsolatban elmondja, hogy szórólap készült a szolgálat 
elérhetőségéről, működéséről, melyet a közintézményekben helyeztek el, továbbá a 
helyi újságban és a városi kábeltévén is jelent meg híradás. Az a tapasztalatuk, hogy az 
emberek tudnak róluk, ismerik őket. 
A 6. oldal közepén olvasott mondattal kapcsolatban: Hat éve dolgozik 
családgondozóként, sokféle gonddal találkozott már, és elmondhatja, hogy mindent 
megtesznek azért, hogy a családok problémájának megoldásához segítséget 
nyújtsanak. Némelyik évekig elhúzódik, de nem jellemző Szécsényre, hogy a gyermek 
kikerül a családból. Mindent elkövetnek, hogy a családban rendezzék a helyzetet. 
Mindössze egy gyermek került átmeneti nevelésbe, mivel nem sikerült olyan közeli 
hozzátartozót találni, aki a nevelését biztosítani tudta volna. Összesen öt gyermek van 
a településről átmeneti nevelésben, heten vannak veszélyeztetettség miatt védelem 
alatt. A védelembevétel hatósági intézkedés, melynek során a jegyző magatartási 
szabályokat ír elő. 
A problémák magas számával kapcsolatos észrevételre elmondja, hogy egy család 
több problémával is felkeresi őket, és ezek külön szerepelnek az esetek között. 
A jelzőrendszerrel kapcsolatosan elmondja, hogy a problémák számához viszonyítva 
valóban kevés jelzést kapnak. Városunkban a közoktatási intézmények vezetőitől 
érkezett a legtöbb jelzés, a rendőrségtől nem szoktak jelzést kapni. A gyermekjóléti 
szolgálat feladata a jelzőrendszer szervezése és működtetése is, egyetért azzal, hogy 
ennek hatékonyságát növelni kell, és hogy ezen a területen van még mit tenniük. 
A polgármester asszony kérdésére elmondja, hogy nagyon jónak tartja a gyermekház 
modellt, és személy szerint javasolja Szécsényben is a beindítását. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A gyermekszegénység elleni programmal kapcsolatosan tájékoztatást ad arról, hogy a 
kiválasztásnál, fontos szempont volt, hogy professzor asszonnyal együtt tudjanak 
működni a kiválasztott térség képviselői. A projekt célja a Szécsényi kistérség 
településein a gyermekszegénység csökkentése, a gyermekszegénység 
újratermelődésének megállítása. A projekt alprogramokra bontható, melynek egyik 
eleme a korai képességfejlődés biztosítása a közösségi ház gyerekház részének 
létrehozásával.  Ezzel a programmal plusztámogatást lehet a térségbe hozni. Meg 
fogjuk vizsgálni városunkban is a gyermekház létrehozásának lehetőségét. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Elmondja még, hogy a szolgálat 6 éve működik városunkban. Gyakran tartanak 
esetmegbeszélést, nagyon komolyan vesznek minden problémát. Nem tartják 
célszerűnek a gyermek családból való kiemelését, hiszen a gyermekek ragaszkodnak 
szüleikhez, és a szülők is gyermekeikhez, ezért az utolsó pillanatig segítik a családok 
életvezetését. Csak a legvégső megoldás a gyermek intézetben való elhelyezése.  
A családsegítő és gyermekjóléti szolgálat munkája mellett nem eset még szó a 
gyámügyi hatósági feladatot ellátó Városi Gyámhivatal igen felelősségteljes és 
szerteágazó munkájáról. Hozzájuk Szécsény és a térségben lévő 13 község tartozik.  
Az anyagban hiányosságként szereplő eszközök beszerzését, amint tudjuk megoldjuk, 
de a lehetőségeket behatárolja az éves költségvetés. 
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Sümegi Tamás képviselő 
Véleménye szerint is komoly munkát végeznek a szolgálatnál és a gyámhivatalnál 
dolgozók is, ezért dicséret illeti őket.  

Szenográdi Ferenc képviselő 
Elmondja, hogy amikor újságcikket írt az iroda munkájáról, akkor szembesült azzal, 
hogy milyen felelősségteljes munkát végeznek az ott dolgozók, és ezt milyen 
odaadással és empátiával végzik. Bár nem mondták ki, de érezni lehetett az általuk 
elmondottakból, hogy még a munkából hazafelé menet is azon törik a fejüket, hogyan 
lehetne segíteni a felmerült problémákon. Az a Madáchi-gondolat fogalmazódott meg 
benne, hogy „Csak hódolat illet meg, nem bírálat”. Ez az anyag is ezt a gondolatát 
erősítette meg, ezért javasolja, hogy dicsérettel fogadja el a testület a beszámolót. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Szintén köszönetét fejezi ki a tartalmas beszámolóért, és azért a munkáért is köszönet 
illeti meg az érintetteket, amit végeznek.  
Kérdése, van-e jelzés arra vonatkozóan, hogy más települések is szeretnének még 
csatlakozni a családsegítő és gyermekjóléti szolgálathoz? 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Már nem célszerű tovább bővíteni a szécsényi székhelyű szolgálat működési területét. 
A térség többi önkormányzata is hozott létre már egymással erre a feladatra társulást. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Szeretne egy kicsit többet hallani a gyerekházról. 

Czímer Vera családgondozó 

A gyermekházak létrehozása Ferge Zsuzsa akadémikus asszony szervezésében indult 
el. Ezekben a házakban a még oktatási-nevelési intézménybe nem járó, 0-3 
korosztályú   gyerekek napközbeni ellátását biztosítják, de akár a szülők is ott 
maradhatnak, és együtt játszhatnak gyerekeikkel. A házakba olyan szakemberek is 
ellátogatnak, akik praktikus gyereknevelési tanácsokat adnak a szülőknek, és segítenek 
abban, hogy a későbbiekben a gyerekek óvodába, iskolába való beilleszkedése 
zökkenőmentes legyen. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Nincs meghatározva, hogy hány órát tartózkodhatnak ezekben a házakban, nincsenek 
„kötelező foglalkozások”. A gyermekkel együtt bent lehet a szülő, és ha szükséges, 
közben a szülőt is tanítják a gyermeknevelés kérdéseire, az egészséges életmód 
fogalmára, és egyéb hasznos tudnivalókra.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Nagyra értékeli ezeket a törekvéseket, melyekkel segíteni szeretnénk, de valamire 
szeretné felhívni a figyelmet. A társadalom perifériájára került családoknak munkahely 
kell elsősorban, hogy megélhetésük biztosított legyen. Ez nemcsak a mi problémánk, 
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ez társadalmi probléma, de mégis komolyan kell gondolkodni a testületnek, hogy 
munkahelyeket kell teremteni. Olyan anyagi, egzisztenciális hátteret próbáljunk meg 
elősegíteni, s akkor talán kevesebb ilyen esetszámról lehet majd szó. Komoly 
összefüggés van a két dolog között.  
A jelzőrendszerrel kapcsolatban a rendőrség is szóba került. 30 évig volt rendőr, és 
számtalanszor foglalkozott ilyen jellegű problémákkal is. Ez tevékenységi kérdés is, s 
a rendőrségen belül olyan embereket kell megkeresni, akik szociálisan érzékenyek, 
hogy javuljon az információáramlás. Ennek a jelzőrendszernek hatékonyabban kell 
működni, s ehhez valakinek meg kell tenni az első lépést.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az egyéb szervekkel való kapcsolattartás kérdésében valóban előbbre kell lépni. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a javaslatokat is figyelembe véve a 
beszámoló elfogadását javasolja az előterjesztés szerint, azzal a kiegészítéssel, hogy a 
gyermekjóléti- a gyermekvédelmi és a gyámhatósági feladatok ellátását végző 
köztisztviselőket dicséretben részesíti a testület munkavégzésük jó színvonaláért. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 12 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
75/2007.(IV.17.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2006. évi 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról, a jegyzői 
hatáskörben tett gyámhatósági intézkedésekről, valamint a Városi 
Gyámhivatal hatósági intézkedéseiről, feladatairól szóló átfogó 
értékelést az előterjesztésnek megfelelően elfogadja.   

A képviselő-testület a gyermekjóléti- a gyermekvédelmi és a 
gyámhatósági feladatok ellátását végző köztisztviselőket, 
közalkalmazottak dicséretben részesíti, ezzel is kifejezve 
munkavégzésük jó színvonalát. 
 
Utasítja a Polgármesteri Hivatal jegyzőjét, hogy az értékelést küldje 
meg az Észak-Magyarországi Regionális Közigazgatási Hivatal 
Nógrád Megyei Kirendeltsége Szociális és Gyámhivatalának.  
 
Határidő: azonnal, illetve az értékelés megküldésére a Gyvt. szerint 
Felelős: Jegyző  

 
 
5. Előterjesztés a helyi közművelődési tevékenység támogatásáról szóló rendelet 

módosítására 
      (Rendelettervet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
      Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
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Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
A közművelődési tevékenység támogatásáról szóló helyi rendelet az intézmény és a 
pénzügyi osztály elnevezésének és az oktatási bizottság nevének pontosítása miatt 
válik szükségessé. Kéri a képviselő-testületet a rendelettervezet elfogadására. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel hozzászóló nem jelentkezett szavazásra bocsátja a rendelettervezet elfogadását 
az előterjesztés szerint. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 12 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
16/2007.()IV.18.)) rendelete 

a helyi közművelődési tevékenység támogatásáról szóló  
14/2000.(V.30.) rendeletének módosításáról 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a a helyi 
közművelődési tevékenység támogatásáról szóló, 14/2000.(V.30.) 
rendeletét (a továbbiakban: Rendelet) az alábbiak szerint módosítja:  

 
1. § 

 
A Rendelet 4. §-a helyébe az alábbi rendelkezés kerül: 
 
„4. § Az önkormányzat a törvényben meghatározott közművelődési 
feladatainak ellátására közművelődési intézményt tart fenn. Az 
intézmény neve: Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és 
Könyvtár. Az intézmény az alapító okiratában rögzített módon 
működik. 
Az intézmény telephelyei 
- Pösténypuszta Közösségi Ház 
- Benczúrfalva Közösségi Ház” 
 

2. § 
 

A Rendelet 5. § (2) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés kerül: 
 
„(2) A közművelődési intézmény szakmai irányítását az 
önkormányzat képviselő-testületének Oktatási, Művelődési, Ifjúsági 
és Sport Bizottsága segíti.” 
 

3. § 
 

A rendelet 11. §-a helyébe az alábbi rendelkezés kerül: 
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’11. § A Polgármesteri Hivatal a közművelődési intézményének 
gazdasági, adminisztratív teendőit Pénzügyi és Intézményirányítási 
Osztálya útján segíti.” 
 
 

4. § 
 

E rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 
 
Szécsény, 2007. április 17. 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 

címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet s.k. 

polgármester 
 
 
6.  Egyebek 
 
a./ Földhaszonbérleti díjak megállapítása 
    (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Elterjesztő: Pifka Vince mb. aljegyző      

Pifka Vince mb.aljegyző 

Annyi kiegészítést szeretne tenni az előterjesztéshez, hogy a pénzügyi osztály részéről 
olyan javaslat érkezett, hogy legalább három évre történjen a szerződéskötés. A 
földtörvény maximum 15 évre engedélyezi. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ezek a területek olyan helyen vannak, hogy az önkormányzatnak rövid időn belül nem 
lesz rá szüksége az önkormányzatnak, semmilyen tervet vagy célt nem hátráltat, 
amennyiben három évre kötünk bérleti szerződést. Ezért javasolja, hogy három év 
legyen meghatározva, és a bérleti díjat 1 Ft/m2/év összegben állapítsa meg a testület. 
Szavazásra bocsátja a kérdést. 
 
A képviselő-testült a javaslattal egyetértve, 12 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
76/2007.(IV.17.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 
tulajdonát képező, 1375/2, 0184/2, 0177, 0271/13, 1424 hrsz-on 
nyilvántartott termőföldek 2007-2008-2009. évre vonatkozó 
földbérleti díját 1 Ft/m2/év összegben állapítja meg. 
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Utasítja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a határozatnak megfelelően 
kössön három évre szóló földhaszonbérleti szerződést a bérlőkkel, 
betartva 1994. évi LV. tv. (földtörvény) előírásait. 
 
Határidő: azonnal, illetve a földtörvény szerint 
Felelős: jegyző 

 
 
b./ Könyvtári felzárkóztató pályázat benyújtása 
    (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 

Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
Tájékoztatást ad arról, hogy idén is lehetőség van a 4/2004.(II.20.) NKÖM rendelet 
alapján, Könyvtári felzárkóztató pályázat benyújtására. Kéri a képviselő-testülete a 
pályázat támogatására.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Javasolja a pályázat benyújtását. 
Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a pályázat benyújtására 
vonatkozó határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 12 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
77/2007.(IV.17.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 4/2004.(II.20.) 
NKÖM rendelet alapján, Könyvtári felzárkóztató pályázatot nyújt be, 
az Oktatási és Kulturális Minisztérium által kiírt a községi és városi 
könyvtárak állománygyarapítási összegének támogatására. 
 
A 2006. évi költségvetésben állománygyarapításra 527.000 Ft-ot 
fordított az önkormányzat, 2007. évben ez a keret 600.000 Ft-ra 
emelkedett.  
Jelen pályázatban további kötelezettséget vállal az önkormányzat az 
állománygyarapítási összeg 300.000 Ft-tal történő kiegészítésére.  
 
A képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy a pályázaton 
elnyert és az önkormányzat által felajánlott összegeket a könyvtár 
rendelkezésére bocsátja. 
Felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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c./  Szécsény Műemlékeiért és Idegenforgalmáért Alapítvány kérelme 
      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Készült egy kimutatás a Szécsény Műemlékeiért és Idegenforgalmáért Alapítvány 
közhasznú foglalkoztatásának kiadásairól. Arról van szó, hogy a múzeumban csak így 
tartanak nyitva szombaton és vasárnap, hogy az alapítvány két támogatott dolgozót ott 
foglalkoztat. Becsó Zsolt úr korábban jelezte, hogy a múzeum nyitva tartása 
kérdésében egyeztető tárgyalást kezdeményez a Nógrád Megyei Múzeumi 
Szervezettel. Amíg erre nem kerül sor, addig kéri, hogy a testület járuljon hozzá 2007. 
április-2007. augusztus 31-ig két közhasznú dolgozó foglalkoztatásához. A Munkaügyi 
Központ által nyújtott támogatás 673.756, a hiányzó összeg 312.752 Ft, melyet 
támogatásként kér az alapítvány az önkormányzattól. Ez augusztusig szól, akkor újra 
áttekintjük a lehetőségeket, hogy a múzeum hétvégi nyitva tartása hogyan biztosítható. 
Mivel hozzászóló nem jelentkezett, ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslattal egyetértve, 12 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
78/2007.(IV.17.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsény 
Műemlékeiért és Idegenforgalmáért Alapítvány közhasznú 
foglalkoztatási kérelmének helyt ad, és támogatást nyújt a két 
közhasznú dolgozó foglalkoztatásához 312.752 Ft összegben. A 
foglalkoztatás időtartama: 2007. április 1-től 2007. augusztus 31-ig. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a támogatás 
kifizetésére, felhasználására és elszámolására vonatkozó támogatási 
szerződést aláírja.   
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester. 

 
 
d./ Szécsényi Városi Sportegyesület támogatási kérelme 
      (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
A városi sportegyesület kérelmében 1.500 E Ft támogatást kért a labdarúgó-
szakosztály működtetéséhez: bírói és nevezési díjakra, utazási költségekre, mosó- és 
tisztítószer vásárlásra. 
Javasolja, hogy az előző évekhez hasonlóan biztosítsa a testület a támogatást, havi 
fizetési ütemezés mellett, elszámolási kötelezettséggel. 
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Mivel a Pénzügyi Bizottság elnöke már nincs jelen, tájékoztatást ad arról, hogy a 
bizottság a kérelmet az előterjesztés szerint egyhangúlag támogatta. 

Sümegi Tamás képviselő 
Kérdése, hogy mekkora keret áll rendelkezésre a sport támogatására? 

Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
A 2007. évi előirányzat 2 millió forint.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Tájékoztatásul elmondja, hogy az egyesület az utóbbi időben már pályázott az NCA 
keretre is. Felhívja a figyelmet, hogy idén is megjelent már a pályázati kiírás, a 
benyújtási határidő május 16. A sportegyesületek és civil szervezetek pályázati 
anyagának elkészítésében segítséget nyújtanak a kistérségi iroda dolgozói is. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a támogatásra vonatkozó 
határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazáskor nem tartózkodott az ülésteremben Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna 
alpolgármester. A képviselő-testület létszáma: 11 fő. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 11 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
79/2007.(IV.17.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a 2007. évi 
költségvetési keretben biztosított előirányzat terhére, a Szécsényi 
Városi Sportegyesület működéséhez havi ütemezéssel – elszámolási 
kötelezettséggel – 1.500.000 Ft összegű támogatást nyújt. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
támogatások kifizetésére, felhasználására és elszámolására vonatkozó 
támogatási szerződést aláírja.   
 
Határidő: értesítésre: azonnal 

támogatási összegek kifizetésére: rendelkező rész szerint 
Felelős: Polgármester 

 
 
Visszatért az ülésteremben Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester. A 
képviselő-testület létszáma: 12 fő. 
 
 
e./  Bangó Gézáné ingatlanvásárlási kérelme 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
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Bárányné Márton Melinda műszaki osztályvezető-helyettes 
A képviselő-testület március ülésén már meghatározta a Benczúrfalva, Fő út 34. szám 
alatti ingatlan vételárát, előzetes nyilatkozata alapján a kérelmező Bangó Gézáné ezt a 
vételárat el is fogadja. Most újabb kérelemmel fordult a képviselő-testület felé, hogy 
részletfizetési kedvezményt biztosítsanak számára, havi 50 ezer forint összeggel, 
viszont vállalta, hogy ez év december 15-ig a teljes vételárat megfizeti, mert van egy 
pályázati összeg, amit addig megkap.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, és az előterjesztéstől eltérő 
javaslattal élt. Javasolják, hogy a vevőnek két egyenlő részletben kelljen megfizetni a 
vételárat, az első részletet a szerződéskötéskor, a másik részletet pedig 30 nap múlva.  
A PB ülés után a vevőt tájékoztatta erről a javaslatról is, aki úgy nyilatkozott, hogy 
ezeket a feltéteket nem tudja vállalni. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A Pénzügyi Bizottság természetesen pénzügyi szempontokat mérlegelve hozta meg 
javaslatát, viszont a testületnek azt is figyelembe kell venni, még akkor is, ha nincs 
ellátási kötelezettsége e téren, hogy lesz-e üzlet a településrészen, vagy nem. A 
megfizetésre vonatkozó garanciákat a szerződésben lehet tenni. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Lehet olyan fizetési feltételeket támasztani, hogy a vevő ne tudja teljesíteni, csak 
kérdés, hogy célszerű-e.  

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 
Meg kell nézni, hogy biztosan képes lesz-e kifizetni a vételárat a vevő, akkor a testület 
hozzájárulhat a részletfizetéshez. 

Sümegi Tamás képviselő 
Véleménye szerint előszerződést is lehetne kötni a vevővel.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ismét egy újabb variáció hangzott el javaslatként. A kérelmezővel meg kell beszélni, 
hogy az előszerződéses forma megfelel-e számára. Javasolja, hogy addig vegyék le 
napirendről a kérdést, amíg ezekről nem tárgyalnak vele. 

Daróczi Tiborné képviselő, a Településrészi Bizottság elnöke 
A testületnek figyelembe kell venni, hogy Bangó Gézáné a mozgóboltja 
működtetésével tisztességesen ellátja a benczúrfalvai lakosokat. 

Pintér Sándor képviselő 
Úgy gondolja, hogy ha a testület nem járul hozzá a részletfizetéshez, akkor a vevő 
visszatáncolhat. A vételár megfizetése biztosítottnak látszik, hiszen egy nyertes 
pályázatból vár pénzt a kérelmező. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
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A felmerült lehetőségeket meg kell beszélni a kérelmezővel. Megbízza a műszaki 
osztályt, hogy az elhangzottak alapján az egyeztetést folytassa le, és a következő ülésre 
készüljön újabb előterjesztés.  
Szavazásra bocsátja a napirend elnapolását. 
Fentiek után a képviselő-testület 12 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
80/2007.(IV.17.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Bangó Gézáné 
Nógrádmegyer, Arany János út 20. szám alatti lakosnak, a 
Benczúrfalva, Fő út 34. szám alatti ingatlan megvásárlásával 
kapcsolatos kérelmében a döntést elnapolja.  
A képviselő-testület megbízza az Építési Műszaki és Vagyonkezelő 
Osztályt, hogy további egyeztető tárgyalásokat folytasson 
kérelmezővel a vételár megfizetésére vonatkozóan. Ennek 
eredményeként készüljön szerződéstervezet az adásvételre 
vonatkozóan, melyet a soron következő ülésre kell előterjeszteni. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester  

Műszaki osztályvezető 
 
 
f./ Előterjesztés a sürgősségi orvosi ügyelet ellátásával kapcsolatban 
     (Szécsényi kistérség orvosi ügyeletének 2007. évi üzleti terve csatolva) 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Napirend előtti tájékoztatójában jelezte, hogy az egyebek napirend keretében bővebb 
tájékoztatást fog adni az orvosi ügyelet működésével kapcsolatban.  
Április 12-én volt a többcélú kistérségi társulás ülése, ahol megtárgyalták a társulás 
pénzügyi bizottsága előterjesztésében az orvosi ügyelet működésével összefüggő 
kérdéseket.  
Tájékoztatásul elmondja, hogy az orvosi ügyelet 1994-től, először a dr. Fábián Mária 
által vezetett Curatio Kft. látta el, majd 2003-tól dr. Tóth Endre által vezetett Curatio 
2003 Kft. A Kft. alkalmazza az ügyeletet ellátó orvosokat, az OEP-től megkapja a 
megfelelő finanszírozást, és ezen felül önkormányzati finanszírozás van.  
A sürgősségi orvosi ügyelet ellátása az önkormányzatnak kötelező feladata. Ezt a 
feladatot a szerződés szerint a Kft. látja el. Jelenleg lakosonként 20 Ft-ot fizet minden 
érintett önkormányzat az OEP támogatáson felül a Kft. részére. Az elmúlt évben 
három település – Szalmatercs, Karancsság, Ságújfalu – mivel statisztikailag oda 
tartozik, átment a salgótarjáni kistérséghez. A három településre járó összeg kiesett az 
orvosi ügyelet finanszírozásából, és az a gond is felmerült, hogy költség 
szempontjából pedig éppen ez a három település volt a legkedvezőbb, mivel ide 
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kevesebbszer kellett kivonulniuk. Mindenhol a térségben felemelték az ügyeletet ellátó 
orvosok díját, kivéve nálunk. Jelenleg ez a díj 700 Ft/óra, míg például a környező 
városokban ez a díj hétköznapon 1.100 Ft/óra, hétvégén és ünnepnapokon 1.300 
Ft/óra.  
A többcélú kistérségi társulati ülésen a társulás pénzügyi bizottság előterjesztése 
szerint az önkormányzati hozzájárulást 15 Ft/fő összeggel lenne szükséges megemelni 
ahhoz, hogy az ügyelet működni tudjon. A következő társulati ülésen, ami e héten 
csütörtökön lesz megtartva, döntést kell hozni ebben a kérdésben, mert a 
megállapodást május 1-től kell megkötni. Felhatalmazást kér a testülettől arra, hogy 
ezen az ülésen, amennyiben a térségi polgármesterek között megegyezés születik, a 
maximum 35 Ft/fő önkormányzati hozzájárulást megszavazhassa. 
A Kft. kimutatása szerint Szécsény esetében 6446 főt finanszíroz az OEP, ez havonta 
569.826 Ft-ot jelent, az önkormányzati finanszírozás közel 128.920 Ft.  A számított 
kiadás 757.250 Ft, így 58.504 Ft mínuszt jelentkezik.  
A betegforgalom a következők szerint alakult 2006. évben: 
2291 ambuláns beteg jelent meg az ügyeleten Szécsényből és 505 hívás volt, ami átlag 
233 főt jelent havonta.  
Szécsényen kívül mínuszt termelt még Endrefalva, ahol a 1287 OEP által 
finanszírozott személyt kell figyelembe venni és 756 főt láttak el, valamint 
Nógrádmegyer, ahol 116.974 Ft mínusz jelentkezik havonta, és 1774 lakosra számítva 
1176 hívás volt. Elhangzott már több alkalommal, hogy jelenleg a törvényi 
szabályozás nem teszi lehetővé az indokolatlan hívások szankcionálását. 
A csütörtöki társulási ülésen döntést kell hozni az önkormányzati hozzájárulás 
kérdésében. Azt látni kell, hogy a 700 forintos ügyeleti óradíjat tovább fenntartani nem 
lehet. Abban már megegyeztek az érintett önkormányzatok polgármesterei, hogy 
továbbra is Kft. formájában kell ellátni ezt a feladatot, mivel most más módot nem 
látnak rá. A Kft. üzemelteti a gépkocsit, melyet pályázati úton szereztek be. 
Különböző, a feladat ellátásához szükséges eszközöket is pályázati támogatással 
vásároltak meg, és a Kft. ügyvezetője elmondta, hogy szinte minden téren növekedtek 
a költségek. 
Kéri a képviselők véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Mivel az egészségügyben dolgozik, közelről látja a nehézségeket, ennek ellenére azt 
mondja, hogy a mai világban a 75 %-os emelés igen csak sok. Tudja, hogy minden 
területen csökkent a támogatás, de nem biztos, hogy ez indokolt ez az emelés, hiszen 
bevezetésre került a vizitdíj is.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Azt a tájékoztatást kaptuk, hogy az OEP finanszírozás a vizitdíjra hivatkozással 
csökkent, nem biztos, hogy pontosan annyival, de arányaiban csökkent. A szolgáltató 
kimutatta a kiadások emelkedését, a bevételek csökkenését, és erre hivatkozással, a 
feladat zavartalan ellátása érdekében kérték az önkormányzati hozzájárulás 
megemelését. 
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Szenográdi Ferenc képviselő 
Nem szakértő ebben a kérdésben, de az ügyelet ellátása kötelező feladata az 
önkormányzatnak. Ezért javasolja, hogy a képviselő-testület adja meg a felhatalmazást 
a polgármesternek, hogy a maximum 15 Ft-os emelést megszavazhassa a társulási 
ülésen. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Elmondja, hogy a társulási ülésen, a döntés meghozatalakor minden polgármesternek 
egy szavazata van. Amikor a nagyszámú hívás okait kutatták egyes településeken, 
felmerült a kérdés, hogy ott esetleg a nappali ellátással van gond?!  

Pintér Sándor képviselő 
Az egészségügyi ellátásban új rendszer van kialakulóban, s ez a helyzet bizonyos 
türelmet is kíván. Nem szabad azonban megfeledkezni arról, hogy Szécsény több 
százezres adókedvezményt adott az elmúlt évben a Kft-nek. Az elkövetkező időben 
meg kell figyelni a tendenciákat, melyek a vizitdíj bevezetésével következnek be, és 
ennek figyelembevételével kell megállapítani az önkormányzati hozzájárulás mértékét. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az üzleti terv prognosztizálja, hogy milyen költségek várhatóak. Mivel több változás 
következett be a finanszírozási rendszerben, melynek kihatásait nem tudjuk most 
megmondani, ezért abban született megállapodás, hogy fél év után ismét meg kell 
nézni a bevételek-kiadások alakulását, valamint vizsgálni kell, hogy egyes helyeken mi 
okozza a nagyszámú hívást. Mert vannak olyan települések is, mint például Varsány, 
Nagylóc, ahol nem keletkezik annyi kiadás, mint amennyi a lakosságszám szerinti 
bevétel. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az elhangzottakat is figyelembe véve 
ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 12 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
81/2007.(IV.17.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a 
sürgősségi orvosi ügyeleti feladatot ellátó Curatio 2003 Kft. (3170 
Szécsény, Rimóci út 60.) részére, 2007. május 1-től maximum 35 
Ft/fő/hónap önkormányzati hozzájárulás kerüljön megállapításra. 
 
A befizetés alapjául a KSH által megadott települési lélekszám 
szolgál.  
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A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a fentiek szerinti 
szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

 
 
g./ Tájékoztató a kistérségi járóbeteg szakellátó központ kialakításáról  
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Tájékoztatást ad arról, hogy a mai napon fogadta az egészségügyi minisztérium 
szakállamtitkára, ahol a kistérségi járóbeteg szakellátó központok kialakításáról volt 
szó. Ezen a meghívásos pályázaton 26 kistérségnek adnak lehetőséget a fejlesztésre. A 
pályázathoz 5 %-os önerő szükséges, az elérhető támogatás összege 300 – 1.500 M Ft. 
Az 5 %-os saját erőbe a felajánlott ingatlan értéke is beszámít. A pályázatot a többcélú 
kistérségi társulás nyújthatja be, a 13 település járóbeteg ellátását fogja szolgálni. 
Előzetes információ szerint a Kormány a július 12-i ülésén fogadja el a járóbeteg 
ellátás fejlesztésére szolgáló reformcsomagot, és a következő hónapban meg fog 
jelenni a pályázat. 60 nap áll majd rendelkezésre a pályázat elkészítésére, melyet 1 
hónapon belül el fognak bírálni, és 2009-ig be kell üzemelni az intézményt. A 
pályázathoz elvi építési engedély szükséges. 
A kistérségi polgármesterek tanácskozásán is tájékoztatást fog adni minderről, mert 
egy intézményfenntartó társulás, vagy más fenntartó szervezet működtetheti a 
szakellátást nyújtó intézményt. Erre a többcélú társuláson belül létre kell hozni egy 
külön társulást. Négy kötelező szakellátási formának, plusz a labornak működni kell az 
intézményben, ezen felül a társulás maga dönti el, hogy milyen szakrendeléseket indít 
be, maximum 15 szakrendelés működhet. Projektmintákat fognak kidolgozni mind az 
épületre, hogy hogyan nézzen ki, mind a szakellátások finanszírozására vonatkozóan. 
Az intézményt 5 évig működtetni kell, és legalább 15 ezer fő ellátását kell biztosítani. 
El kell készíteni a szakmai programot, kötelező lesz a laboratórium működtetése, a 
prevenciós szűrések elvégzése. Projektmenedzsert kell választani a pályázat 
megvalósítására. Rá kell készülnünk erre a pályázatra, ehhez az OEP-től adatokat kell 
kérnünk. Úgy véli, hogy ilyen, 90 %-os támogatással megvalósuló egészségügyi 
fejlesztés még nem volt a térségben. Szakemberek véleményét fogjuk kikérni arra 
vonatkozóan, hogy a működtetés pénzügyileg hogyan finanszírozható, s erre a térségi 
önkormányzatokkal korrekt megállapodást kell majd kötni. Nógrád megyéből 
Szécsényt és Rétságot jelölték ki erre a projektre, melynek során figyelembe vették, 
hogy a két településen már történtek kezdeményezések a szakrendelések 
működtetésére. 

Takács Béla képviselő 
Jól értette, hogy 2009-ig működnie kell az intézménynek? 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előzetes tájékoztatás szerint 2009. februárjában próbaüzem lenne, mert májustól 
már a betegeket kell fogadni a rendszernek. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Tájékoztatásul elmondja, hogy ez a pályázat a minisztérium részéről már elő van 
készítve, s itt nem tömegpályázatról van szó, mivel 26 kistérséget érint, ennyi pályázat 
lehet. Amennyiben szeptemberig le lehet zárni a szakmai egyeztetéseket, akkor 
majdnem 6 hónap van arra, hogy lemenjen a közbeszerzés és az engedélyeztetés. Úgy 
véli, hogy 2008. év elején kezdődhet a kivitelezés, mely egy év alatt megvalósítható. A 
projekt megvalósítása érdekében minden kérdésre kiterjedő beruházói megállapodást 
kell kötni a térségi önkormányzatokkal.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Lehet, hogy úgy tűnik, kevés az idő, de ezt meg kell csinálnunk, ezt a lehetőséget ki 
kell használnunk. 
 
A képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
 
h./ Javaslat közmunkaprogramban való részvételre 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Tájékoztatást ad arról, hogy az elmúlt évhez hasonlóan meghirdették a MÁV-val 
közösen megvalósuló „Nyitott szemafor III.” elnevezésű közmunkaprogramot. Ez egy 
meghívásos pályázat, melyre a Salgótarjáni Foglalkoztatási KHT-t hívták meg.  A 
program időtartama 6 hónap, 85 fő foglalkoztatására nyertek támogatást. Megkeresték 
önkormányzatunkat is, hogy 7 fő szécsényi lakost is foglalkoztatnának e program 
keretében.  
Önkormányzatunk az Erdészetnél is bejelentkezett, hogyha lehetőség lesz 
erdőművelésben közmunkások foglalkoztatásra, értesítenek minket. Minden 
lehetőséget kihasználunk, hogy segély helyett munkát adjunk az embereknek.  

Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester 
Ehhez a programhoz önrész is szükséges, de ez kevesebb, mintha segélyt kellene 
fizetni a programban résztvevőknek, mivel a rendszeres szociális segélyezettek közül 
kerülnek ki. Ezért javasolja, hogy a 434 E Ft önrészt vállalja a képviselő-testület. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, ismerteti, és szavazásra bocsátja a 
közmunkaprogramban való részvételre vonatkozó határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 12 szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
82/2007.(IV.17.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete részt vesz a 
Salgótarjáni Foglalkoztatási Kht.(3100 Salgótarján, Kertész út 2.) által 
szervezett „Nyitott szemafor III.” elnevezésű közmunkaprogramban.  
A képviselő-testület 7 fő foglalkozatott után vállalja a Szécsény Város 
Önkormányzatára jutó saját erő 434.000 Ft megfizetését, a 2007. évi 
költségvetésében szereplő szociális keret terhére.  
 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a közmunka-
programra vonatozó együttműködési megállapodás aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
i./  Javaslat a Rákóczi-szobor kivilágítására 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Határozati javaslatot szeretne a képviselő-testület elé terjeszteni. Egy, hosszú évek óta 
felmerülő problémáról van szó, nevezetesen a Rákóczi-szobor kivilágításáról.  
Most utánajárt néhány dolognak, hogyan lehetne egyszerűen, kevés pénzből 
megoldani ezt a dolgot. Beszélt az áramszolgáltató képviselőjével, villamossági 
szakemberrel is, és megnézte a helyszínt. Van két kandeláber a közelben, melyre rá 
lehetne tenni egy-egy 70 W-s égőt, ezek már gyönyörűen megvilágítanák a szobrot, és 
a közvilágítással együtt működnének. Ez annyit jelent, hogy módosítani kellene a 
közvilágítási szerződést. Úgy véli, ezzel a megoldással nagyon olcsón meg lehetne 
valósítani a köztéri szobor megvilágítását. 
A szobor kivilágításának elmaradást már több közmeghallgatás alkalmával sérelmezte, 
és a képviselők felé is jelezte Balla Tibor úr. Most tájékoztatta erről a tervről, melyet 
jónak tartott. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az ötletet jónak tartja, ha tényleg nem kerül sokba a megvalósítás. Még közbiztonsági 
szempontból is előnyös lehet a megvilágítás. A képviselői indítvány szerint ismerteti, 
és szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 

A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 12 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

83/2007.(IV.17.) számú határozata 
 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a Rákóczi út mellett lévő II. Rákóczi Ferencet 
ábrázoló egészalakos köztéri szobor kivilágítását megrendelje.  
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Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
Ülésen megjelent állampolgár hozzászólása: 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Szót ad az ülésen megjelent Juhász Miklós szécsényi lakosnak. 

Juhász Miklós Szécsény, Petőfi út 13. szám alatti lakos 
Köszöni, hogy szót kaphatott. Meg van hatódva azon, hogy milyen sokat tesz az 
önkormányzat a gyerekekért, és hogy milyen egyetértés van e kérdésben a testületen 
belül. Véleménye szerint nem jut el a lakosokhoz minden információ.  
Első hallásra talán furcsa javaslattal szeretne előállani, ami a következő: legyen 
Szécsényben „gyermek-polgármester”. Természetesen egy jelképes tisztségre gondol. 
A gyermek-polgármesternek annyi lenne a küldetése, hogy felmutasson egy eszmét, 
hogy legyen benne a köztudatban, és sokkolná a közvéleményt, hogy odafigyeljenek. 
Természetesen hírértéke csak akkor van, ha Szécsény csinálja meg legelőször. 
Azt nem tudja, hogy ebben a kérdésben a döntést lehet-e a polgármester hatáskörébe 
utalni. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Köszöni Juhász úrnak az ötletet, a testület megvizsgálja a megvalósíthatóságát, 
amelynek aktualitást ad, hogy hamarosan gyermeknap lesz. Ha megnézzük a 
társadalmi rendezvényeken, ünnepeken nem nagyon képviseltetik magukat a fiatalok, s 
ezzel az ötlettel talán jobban bevonhatók lennének a közéletbe. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
Valóban furcsa, de nem eretnekség ez a gondolat. Biztos lenne olyan haszna, hogy a 
fiatalok jobban bekapcsolódnának a közéleti tevékenységbe, a város életébe. 
Úgy véli a testületi tagok mindegyike megadja a felhatalmazást a polgármester 
asszonynak, hogy megvizsgálja a megvalósíthatóságát. 
 
 
j./  Képviselői tájékoztatók, kérdések 

Antal Ferenc képviselő 
Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a Lipthay Béla Mezőgazdasági Szakképző 
Iskola és Kollégium fennállásának 60. évfordulójára rendezendő ünnepségre április 
27-én kerül sor. Az ünnepségre szeretettel meghív mindenkit.  
Ezzel kapcsolatban egy kérése is van. Várhatóan nagyon sok vendég érkezik az 
ünnepségre, akik az Ancsa-majorba is kilátogatnak majd. Kéri, hogy amennyiben 
megoldható, az odavezető, eléggé rossz állapotban lévő utat az önkormányzat szórja 
fel apró kaviccsal, hogy járható legyen.  
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Dr. Havasi Zoltán képviselő, városfejlesztési, műemlékvédelmi és idegenforgalmi tanácsnok 
A március 27-i ülésen volt szó a tájékoztató táblák elhelyezéséről. Itt szeretné 
megköszönni Horváth Róbert műszaki osztályvezető, és helyettese Bárányné Márton 
Melinda nagyon aktív és hatékony hozzáállását ehhez a kérdéshez. A táblák 
kihelyezése már régebben húzódott, és most bebizonyosodott, hogy megfelelő 
hozzáállással rövid idő alatt is meg lehet oldani bizonyos dolgokat.  
Ugyanezen ülésen javasolta, hogy Hollókőn, a húsvéti program alkalmával olyan 
szórólapot osszunk a turistáknak, mellyel Szécsényre irányíthatjuk a figyelmet. 
Kiment két középiskolás Hollókőre, és elkezdte osztogatni az ott várakozók között ezt 
a prospektust. Nos beigazolódott ennek eredményessége, példa nélküli volt, hogy 
húsvét hétfőn nem lehetett Szécsényben parkolóhelyet találni. Hihetetlen sok ember 
jött el városunkba, talán e két dolog is közrejátszott ebben. Úgy gondolja, hogy van 
ennek hozadéka, ezért megoldást keresnek arra az Agro-Help Kht. vezetőjével együtt, 
hogy hogyan lehetne ezeket a tájékoztatókat a továbbiakban is osztogatni. Rendszert 
kellene csinálni belőle, mert meglenne a haszna.  
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A ligeti labdarúgópályára – saját erőből – megvásárolta az eredménykijelző készüléket 
a sportegyesület tiszteletbeli elnöke, és kérte, hogy az önkormányzat szereltesse fel. 
Ezzel kapcsolatban elmondja, és kéri a sportegyesület vezetőségében résztvevő 
képviselőket, hogy legközelebb előzetesen kérdezzék meg a tulajdonost, ha ilyen 
beruházást akarnak végezni. Csak úgy tudja a tábla felhelyezését támogatni, ha az az 
önkormányzatnak nem, vagy csak minimális költséget jelent.  
 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az ülést a napirendek megtárgyalása után 1855 
órakor bezárta. 
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